
 
 
Voorzitter, 
 
Enkele maanden geleden heeft Beter voor Rijswijk, na klachten van omwonenden 
gevraagd of de opdrachtgever van de renovatie in de Muziekbuurt er op toe ziet dat 
de blauwe bouwhekken worden afgesloten om de veiligheid voor met name kinderen 
te verbeteren. Ze staan echter nog steeds open. 
 
De vraag is: Wat heeft de wethouder gedaan om een eind te maken aan deze 
misstanden? 
 
Als u niets gedaan heeft, waarom? 
 
Bent u bereid de opdrachtgever direct te wijzen op haar  verantwoordelijkheden en 
dit te laten controleren door Bouw en Woningtoezicht en Handhaving? 
 
Zo nee, waarom niet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Dennis Cupedo 
 


